
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OS TRA V A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 58. schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 27.04.2017 

58. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 27.04.20 17 v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomní: dle prezenční listiny - ll členů, což je plný počet. 

Omluven: ---

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 58.  schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Ing. Stachuru, místostarostu. 

Ing. Mihálik - na programu 58.  schůze Rady městského obvodu Poruba je 50 řádných 
materiálů a 7 přínosů. Přínosy budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých předkladatelů. 

Hlasování o upraveném programu 58.  schůze Rady městského obvodu Poruba: 11-0-0 

Rekapitulace programu jednání 58. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

Materiál/Přínos K jaké problematice Zn.předkl. 
1 Poskytnutí účelové dotace z kapitoly 3 13 - MPSV státního rozpočtu 19 
2 "Komunikace - Severní spoj" 1 7  
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Akce "Oblast 4. obvod Ostrava - Poruba" - zřízení služebnosti 
inženýrské sítě 
Akce "Oblast Hlavní třída a Resslova" - zřízení služebnosti 
inženýrské sítě 
Dohoda o zániku práv a závazků vyplývajících ze Smlouvy o 
smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. 2010/02/09/0736 
Předzahrádka k pizzerii na Havlíčkově náměstí, předzahrádka před 
bistrem u kruháče a předzahrádka u restaurace Sport bar 
Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p. č. 164911 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 
Stavba "Ostrava, Lvovská, MO Poruba, NNk" 
Stavba "Ostrava 3 562 Elvac Systems, NNk" 
Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 
Pronájem pozemků pod zámkem 
Stavba "Křižovatka Opavská x Porubská" 
Výše nájemného v bytech od 1 .5.20 1 7  
Všeobecné podmínky pro přednostní uzavření nájemní smlouvy k 
bytu 
Změna usnesení - Výjimky a záměry pronájmů bytů 
Žádost o skončeni nájmu bytu dohodou a záměr pronájmu bytu 
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Záměr pronájmu bytu 
Nabytí stavby garáže stojící na pozemku p. č. 2742 v k. ú. Poroba, 
obec Ostrava 
Nabytí stavby garáže stojící na pozemku p. č. 724 v k. ú. Poroba, 
obec Ostrava 
Nabytí stavby garáže stojící na pozemku p. č. 740 v k. ú. Poroba, 
obec Ostrava 
Nabídka předkupního práva ke stavbě bez č. p./č. ev.- garáže 
Návrh na uzavření dohod o spoluúčasti na úhradě nákladů 
spojených s užíváním telefonních linek v domech s pečovatelskou 
službou 
Návrh na uzavření dohod o spoluúčasti na úhradě nákladů 
spojených s užíváním telefonních linek v domech s pečovatelskou 
službou 
Návrh na změnu usnesení č. 1790/MRMOb1418/50 
Návrh na zrušení usnesení Rady městského obvodu Poroba č. 
1656/RMOb1418/47 ze dne 20.10.2016 
Pronájem náhradního bytu o velikosti 1 +2 v Ostravě-Porobě 
Přednostní pronájmy bytů na ulici Skautské v Ostravě-Porobě 
Souhlas s převodem nájmu prostoru umístěném v domě na ulici 
Dělnické v Ostravě-Porobě 
Udělení souhlasu se zastavením exekuce 
Udělení souhlasu se zastavením exekuce 
Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemních smluv 
Záměr pronájmu parkovacího stání v tabletovém parkovišti na ul. 
Plk. Rajmunda Prchaly v Ostravě-Porobě 
Záměr pronájmu části prostoru umístěného v bytovém domě na 
Havlíčkově náměstí v Ostravě-Porobě 
Žádost o přednostní pronájem bytu na ulici Dělnické v Ostravě
Porobě 
Žádost o souhlas s umístěním sídla firmy pro podnikatele 
Žádost o společný nájem bytu 
Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkových 
organizacích městského obvodu Poruba 
Předchozí souhlas s přijetím darů příspěvkovou organizací 
městského obvodu Poruba 
Ukončení smluv o výpůjčce 
Záměr pronájmu prostor v příspěvkových organizacích městského 
obvodu Poroba na školní rok 2017/2018 
Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelové neinvestiční dotace 

Rekonstrukce elektroinstalace MŠ Větrná 1084, Ostrava - Poruba 

Návrh rozpočtových úprav 
Závěrečný účet statutárního města Ostravy - městského obvodu 
Poruba za rok 2016 a účetní závěrka statutárního města Ostravy -
městského obvodu Poruba sestavená k rozvahovému dni 31. 12. 
2016 
Účetní závěrky příspěvkových organizací, zřízených statutárním 
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městem Ostrava - městským obvodem Poruba, k rozvahovému dni 
31.12.2016 a rozdělení výsledku hospodaření těchto příspěvkových 
organizací za rok 2016 
Zřízení samostatného odbočovacího pruhu na křižovatce ul . 
Opavská x ul. Martinovská 
Stavební úpravy MK na ulici Nálepkově v Ostravě - Porubě -

Přínos 3 změna rozsahu předmětu plnění 
Přínos zvláštní . , , v v v·v · • , • , , , 

ah 
Z1mm udrzba a prec1st ovan1 komumkac1 na uzem1 SMO-MOb 

po� Y Poruba - zrušení zadávacího řízení 
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Nabytí majetku nepatmé hodnoty v řízení o pozůstalosti č. 99 D 
3114/2016 
Změna organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu 
městského obvodu Poruba 
Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu 
Poruba za rok 2016 
Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí služeb 

Přínos 5 Návrh na ocenění strážníků Městské policie Ostrava 

Přínos 6 
Projednání návrhu na změnu a doplnění obecně závazné vyhlášky 
statutárního města Ostravy č. 17/2015, o místním poplatku ze psů 

Přínos zvláštní · v • • , • v v• v , 

h 
Uprava platu red1telce Centra soc1álmch sluzeb Poruba, pnspevkove 

pova y 
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50 Kontrola plnění usnesení 

Materiály stažené z projednávání: 
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Materiál 
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K jaké problematice 
Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" 

Zn.předk.L 
17 

Materiál č. 1 - Poskytnutí účelové dotace z kapitoly 313 - MPSV státního rozpočtu 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavremm Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Moravskoslezského kraje v celkové výši 3 750 000,- Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik -jedná se o druhé kolo žádosti? 
Ing. Malinová- ano. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Porr·ba po projednání přijala usnesení č. 2048/RMOb1418/58 

Materiál č. 2 - "Komunikace - Severní spoj" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2049/RMOb1418/58 
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Materiál č. 3 - Akce "Oblast 4. obvod Ostrava - Poroba" - zřízení služebnosti inženýrské 
sítě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2050/RMObl418/58 

Materiál č. 4 - Akce "Oblast Hlavní třída a Resslova" - zřízení služebnosti inženýrské 
sítě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 20511RMObl418/58 

Materiál č. 5 - Dohoda o zániku práv a závazků vvplýyajících ze Smlouvv o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene č. 2010/02/09/0736 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2052/RMObl418/58 

Materiál č. 6 - Předzahrádka k pizzerii na Havlíčkově náměstí, předzahrádka 
před bistrem u kruháče a předzahrádka u restaurace Sport bar 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 20531RMObl418/58 

Materiál č. 7 - Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p. č. 1649/1 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2054/RMObl418/58 

Materiál č. 8 - Stavba "Ostrava, Lvovská, MO Poruba, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2055/RM0bl418/58 

Materiál č. 9 - Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" 
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Mgr. Bajgarová - pronajali jsme pozemek o rozloze cca 1 200m2, uzavřeli jsme budoucí 
kupní smlouvu na cca 600 m2, což je zastavěný pozemek. V budoucí kupní smlouvě není 
uvedeno, do kdy má stavba stát, pouze že je to závislé na stavebním povolení. Nenašla jsem 
tam nic o možnosti vymahatelnosti z naší strany, aby skutečně vytvořili veřejný prostor. Jestli 
dobře chápu, tak jedinou šanci, že jim povolíme nebo nepovolíme předmětnou přípojku. 
Ing. Richter - souhlasím s Vámi, ale musím podotknout, že úprava veřejného prostoru je 
součástí projektové dokumentace stavby, tzn., že vymahatelnost je přes stavební povolení. 
V současné době stavba ještě nebyla zahájena, proto je pozemek v původním stavu. 
Ing. Mihálik - jsme schopni s nimi uzavřít dohodu nebo smlouvu o úpravě veřejného 
prostoru? 
Ing. Richter - pokud by se mělo jednat o úpravu veřejného prostoru tak se to dotýká práv 
účastníků řízení, což je městský obvod. 
Mgr. Bajgarová- a je tam řešeno např., kdo se pak o to bude starat? 
Ing. Richter - do detailů to nevím, ale jedná se o veřejný prostor, tudíž se o to bude starat 
městský obvod, který by měl převzít stavební objekty, které budou na pozemku obvodu. 
Mgr. Bajgarová - navrhuji, aby se materiál dnes neprojednával, a aby se výše uvedené 
dořešilo mezi obvodem a investorem. 
Ing. Mihálik - dotaz na Mgr. Fialu - jsme schopni připravit dohodu, mezi městským 
obvodem a stavebníkem na jeho povinnost, až stavbu dokončí jak slibuje včetně parkovacích 
míst, abychom měli jistotu a byli chráněni, že k tomu opravdu dojde? 
Mgr. Fiala- obecně ano. Bude třeba vyjít ze smluv, které jsou již uzavřeny a podle toho pak 
uzavřít nějakou nepojmenovanou smlouvu. 
Ing. Mihálik- jsme schopni to připravit do příští schůze Rady městského obvodu Poruba 
Mgr. Fiala- nevím, obecně ano. 
p. Zábojník - elektrické přípojky ČEZ lze vyřešit vyvlastněním. Nejdřív bych se zeptal 
vlastníka. 
Ing. Mihálik - navrhuji materiál Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" stáhnout, připravit 
dohodu, a projednat ji se stavebníkem. Materiál Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" 
bude projednán, až bude vyjasněna dohoda se stavebníkem ve věci vybudování parkovacích 
míst a úpravy veřejného prostoru po dostavbě domu. 

Hlasování: 11-0-0 
Materiál Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" byl stažen z projednávání na 58. schůzi 
Rady městského obvodu Poruba konané dne 27.04.2017. 

Materiál č. 10 - Stavba "Ostrava 3562 Elvac Systems, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 20561RM0bl418/58 

Materiál č. ll - Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 

5 

Pro 
Nehlasoval 
Pro 



Petr Zábojník ANO 20 ll Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2057/RMOb1418/58 

Přínos č. 1 - Pronájem pozemků pod zámkem 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2058/RMOb1418/58 

Přínos č. 2 - Stavba "Křižovatka Opavská x Porubská" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2059/RMOb1418/58 

Materiál č. 12 - Výše nájemného v bytech od 1.5.2017 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s navýšením nájemného, v bytech ve vlastnictví SMO-MOb Poruba, 
s výjimkou bytů v domech s pečovatelskou službou, při uzavírání nových nájemních smluv 
k těmto bytům: 
- ze současných 55,- Kč/m2/měsíc na výši 60,- Kč/m2/měsíc, 
- s účinností od 1.5.2017. 

Ing. Onderková- podala informace o projednávání materiálu "Výše nájemného v bytech od 
1.5.2017" na jednání Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - odbor bytového hospodářství a údržby budov navrhuje částku 
58,- Kč/m2/měsíc. Dotaz na Ing. Onderkovou- z čeho vycházel Finanční výbor Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba? 
Ing. Ondreková - Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba vycházel 
z vysvětlení, které dostal od Bc. Lehké, vedoucí odboru bytového hospodářství a údržby 
budov, že smlouvy, které jsou starší a v minulosti měli nájemné 55,- Kč/m2/měsíc a zvedaly 
se o míru inflace v předchozích létech, tak již dnes jsou na částce 60,- Kč/m2/měsíc a více, 
a přišlo nám značně nesystémové, že lidé, kteří u nás bydlí déle, by platili vyšší částku, než 
lidé, kteří s námi uzavřou smlouvu nově na 58,- Kč/m2/měsíc. 
Ing. Mihálik- navrhuji doplnění bodu 3) návrhu unesení a to následovně: 

3) rozhodla 
o výši nájemného v bytech ve vlastnictví statutárního města Ostravy, sverená správa 
městskému obvodu Poruba, s výjimkou bytů v domech s pečovatelskou službou, při uzavírání 
nových nájemních smluv k těmto bytům, s účinností od 1.5.2017 takto: 
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nájemné za 1m2 započitatelné podlahové plochy se stanovuje ve výši 58 Kč/měsíc 
dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2060/RMObl418/58 

Materiál č. 13- Všeobecné podmínky pro přednostní uzavření nájemní smlouvy k bytu 

Ing. Onderková - navrhuji, aby v ustanovení II., odstavec 2 "Všeobecných podmínek pro 
uzavírání nájemních smluv k bytům ve vlastnictví statutárního města Ostravy" (dále jen 
podmínek) bylo na konci věty doplněno . . . ... ... a tuto skutečnost ve stejné lhůtě doložit 
odboru bytového hospodářství a údržby budov. Dále do ustanovení II., odstavec 15 nakonec 
doplnit ... . . . .  nebo rozhodne o jiném pořadí zájemců. Jedná se pouze o to, aby Rada 
městského obvodu Poruba měla případně možnost rozhodnout jinak. A vzhledem k tomu, že 
všechny skutečnosti, které jsou v podmínkách, žadatel podává ve formě čestného prohlášení 
k žádosti, tak navrhuji do poslední věty důvodové zprávy doplnit, že podmínky budou 
nedílnou součástí žádostí a zájemce je bude akceptovat formou čestného prohlášení. 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravy podmínek a důvodové zprávy dle výše uvedeného návrhu 
Ing. Onderkové a dále, navrhuji úpravu usnesení v bodě 1) a 2) následovně: 

1) projednala 
upravenou důvodovou zprávu 

2) schvaluje 
Všeobecné podmínky pro uzavírání nájemních smluv k bytům ve vlastnictví statutárního města 
Ostravy, svěřená správa městskému obvodu Poruba dle upravené přílohy č. 1 materiálu 

Dle upravené důvodové zprávy a upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2061/RMObl418/58 

Materiál č. 14 - Změna usnesení - Výjimky a záměry pronájmů bytů 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o uzavření smluv o přistoupení k dluhu s uvedenými 
fyzickými osobami, které na straně přistupujícího dlužníka přistoupí k dluhům váznoucím na 
bytovém fondu ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba v nabízené výši: 
- XXXXX XXXXXXXXXXXX, bytem XX XXXXXXXXXX XXXXXXXX, 

XXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 81.500- Kč, 
- XXXXXX XXXXXX, bytem XXXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXXXXXX, nabízená 

částka 91.63 8,- Kč, 
- XXXXXXXX XXXXXXXXX, bytem XXXXXXXX XXXXXX, 

XX:XXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 31.269,- Kč, 
- XXXXXXXX XXXXXXXXXXX, bytem XXXXXXXXX XXXXXXX, 

XXXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 67.000,- Kč, 
- XXX XXXXX XXXXXXX, bytem X XXXXXXXX XXXXXXX, 

XXXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 56.567,- Kč. 
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Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2062/RMOb1418/58 

Materiál č. 15 - Žádost o skončení nájmu bytu dohodou a záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2063/RMOb1418/58 

Materiál č. 16 - Záměr pronáimu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2064/RMOb1418/58 

Materiál č. 17 - Nabytí stavby garáže stojící na pozemku p. č. 2742 v k. ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s úplatným nabytím stavby bez č.p./č.ev. - garáž, stojící na pozemku 
p.č. 2742, svěřené MOb Poruba, ve vlastnictví manželů XX:XXXXXXX, bytem 
XXXXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXXXXXXX, kupní cena 126.000,- Kč - dle 
důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2065/RMOb1418/58 

Materiál č. 18 - Nabytí stavby garáže stojící na pozemku p. č. 724 v k. ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s úplatným nabytím stavby č.ev. 77 - garáž, stojící na pozemku p.č. 
724, svěřené MOb Poruba, ve vlastnictví XXXXXX XXXXXX, bytem XXXXXXXXX 

XXX, XXXXXXX, kupní cena 100.000,- Kč- dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2066/RMObl418/58 

Materiál č. 19 - Nabytí stavby garáže stojící na pozemku p. č. 740 v k. ú. Poruba, obec 
Ostrava 
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Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s úplatným nabytím stavby bez č.p./č.ev. - garáž, stojící na pozemku 
p.č. 740, svěřené MOb Poruba, ve vlastnictví XXXXXX XXXXX:XX, bytem XXXXXXXX 

:XXXXX, XXXXXXXXXXXXXX, kupní cena 90.000,- Kč - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2067/RMOb1418/58 

Materiál č. 20 - Nabídka předkupního práva ke stavbě bez č. p./č. ev.- garáže 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s nevyužitím předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. - garáž, ve 
vlastnictví XXXXX XXXXXX, bytem XXXXXXX XXX, XXXXXXXXXX, svěřené MOb 
Poruba - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 20681RM0b1418/58 

Materiál č. 21 - Návrh na uzavření dohod o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených 
s užíváním telefonních linek v domech s pečovatelskou službou 

Usnesení F inančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením dohod o spoluúčasti na náhradě nákladů spojených 
s užíváním telefonní linky s nájemníky Domu s pečovatelskou službou na ulici Ivana 
Sekaniny 1 8 12/ 16 a na ulici Průběžná 6209/90, Ostrava-Poruba, s účinností od 1 .  5 .  2017s 
tím, že uživatel se zaváže uhradit: 
- měsíční podíl na pravidelných poplatcích za užíváni telefonní linky ve výši 50,- Kč, 
- cenu telefonních hovorů za volání konkrétní telefonní linky dle vyúčtování dodavatele 

telekomunikačních služeb, 
- bezdůvodné obohacení za užívání telefonického spojení od 1 . 1 .2017 do 30.4.2017  dle 

vyúčtování dodavatele telekomunikačních služeb. 
Dle důvodové zprávy. 

Ing. Stachura - Bc. Lehká podá bližší informace o materiálech číslo 21 a 22, které jsou 
navzájem propojené a mají shodný název "Návrh na uzavření dohod o spoluúčasti na úhradě 
nákladů spojených s užíváním telefonních linek v domech s pečovatelskou službou". 
Bc. Lehká - je podstatné, aby dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených s užíváním 
telefonních linek (dále jen dohody) byly uzavřeny v co nejvyšší možné míře, protože 
v případě materiálu číslo 22 potřebujeme uhradit bezdůvodné obohacení za období od 0 1 .01. 
2017-3 1 .04., ale jednak potřebujeme hradit náklady související s provozováním ústředen na 
obou domovech s pečovatelskou službou. My samozřejmě nevíme, kolik lidí dohody uzavře a 
kolik ne. Doposud nehradili žádný měsíční poplatek a nyní navrhujeme 50,- Kč/měsíčně. 
Jediné racionální řešení, jak uhradit náklady za telefonní linky je, že každý uživatel bude 
hradit nějaký paušální poplatek. Zároveň mu umožníme, aby volal ven, nejen uvnitř bloku. U 
Domova s pečovatelskou službou Průběžná je trochu problém s tím, že linky jsou napojeny na 
elektronické vrátné. Nicméně my víme, že kdyby bylo nejhůř, tak dokážeme telefonní linku 
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odpojit tak, aby fungovala pouze pro účely elektronického vrátného, že by se dotyčný 
nedovolal uvnitř okruhu ani ven - pokud bude trvat na tom, že telefon nepotřebuje k ničemu 
jinému. 
Ing. Mihálik - a kdyby telefon používal pouze jako elektronického vrátného, bude za to něco 
platit? 
Bc. Lehká - neplatil by za to nic, nám by to ekonomicky moc nepomohlo, protože bychom se 
nemohli zbavit počtu linek, za které platíme měsíční paušál. 
Ing. Mihálik - nerad bych, aby obyvatelé domů s pečovatelkou službou přišli o komfort 
elektronického "bzučáku". 
Bc. Lehká- to nemáme v plánu. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2069/RM0b1418/58 

Materiál č. 22 - Návrh na uzavření dohod o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených s 
užíváním telefonních linek v domech s pečovatelskou službou 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením dohod o spoluúčasti na náhradě nákladů spojených 
s užíváním telefonní linky s nájemníky Domu s pečovatelskou službou na ulici Ivana 
Sekaniny 1812/ 16 a na ulici Průběžná 6209/90, Ostrava-Poroba, s účinností od 1. 5 .  2017s 
tím, že uživatel se zaváže uhradit: 
- měsíční podíl na pravidelných poplatcích za užívání telefonní linky ve výši 50,- Kč, 
- cenu telefonních hovorů za volání konkrétní telefonní linky dle vyúčtování dodavatele 

telekomunikačních služeb. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2070/RMObl418/58 

Materiál č. 23 - Návrh na změnu usnesení č. 1790/MRMObl418/50 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit se změnou usnesení č. 1790/MRMOb 1 418/50, aby za pronájem 
pozemků, jejichž součástí jsou stavby bez č.p./č.ev. - garáže, ve vlastnictví SMO-MOb 
Poruba, v k.ú. Poruba-sever, byla stanovena minimální výše nájemného ve výši 690,
Kč/měsíc vč. DPH (v původním usnesení byla navržena částka 990,- Kč/měsíc vč. DPH) - dle 
důvodové zprávy. 

Ing. Onderková - podala informace o projednávání materiálu "Návrh na změnu usnesení 
č. 1 790/MRMObl418/50" na jednání Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba. 
Ing. Stachura - navrhuji v bodě 3) usnesení doplnit částku 690,- Kč/garáž. 
Ing. Mihálik - navrhuji doplnění návrhu usnesení v bodě 2) a to následovně: 

2) rozhodla 
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změnit bod 3) usnesení č. 1 790/MRMOb1 4 1 8/50 ze dne 12 .  12.  2016 a to tak, že nově zní: 
rozhodla 
o výši nájemného za pronájem pozemků, jejichž součástmi jsou stavby bez č.p./č.ev - garáže, 
ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřená správa městskému obvodu Poruba, v k. ú. 
Poruba a k. ú. Poruba-sever, ve všech případech s výjimkou pronájmů dle bodu 4) tohoto 
usnesení, a to 
v minimální výši 690,- Kč měsíčně vč. DPH 
dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2071/RMOb1418/58 

Materiál č. 24 - Návrh na zrušení usnesení Rady městského obvodu Poruba 
č. 1656/RMOb1418/47 ze dne 20.10.2016 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2072/RMObl418/58 

Materiál č. 25 - Pronájem náhradního bytu o velikosti 1 +2 v Ostravě-Porobě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování : 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2073/RMObl418/58 

Materiál č. 26 - Přednostní pronájmy bytů na ulici Skautské v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2074/RMOb1418/58 

Materiál č. 27 - SouhJas s převodem nájmu prostoru umístěném v domě na ulici 
Dělnické v Ostravě-Porobě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2075/RMOb1418/58 

Materiál č. 28 - Udělení souhlasu se zastavením exekuce 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit se zastavením exekuce vedené pod sp. zn. 093 EX 394/04 proti povinné 
XXXXXX XXXXXXXXXXX, bytem XXXXXXXX XX, XXXXXXXX XXX 
XXXXXXXX- dle důvodové zprávy. 

ll  



Mgr. Gurecký - zjišťoval někdo, s jakým výsledkem byly sepsány movité věci, když povinná 
má důchod v nezabavitelné výši, jaký je opravdový stav? Jde mi o to, zda v těchto případech 
hlídá insolvence např. počítačový systém? Respektive, jaký bude další osud této pohledávky? 
Bc. Lehká - zastavené exekuce nehlídá žádný počítačový systém. V loňském roce, kdy jsme 
nastavili režim zastavování nedobytných pohledávek, tak jsme nastavili, že budeme dělat 
nějakou vlastní manuální lustraci.  Nemáme žádný počítačový systém, který by to dělal. 
Mgr. Gurecký - s JUDr. Tomkem jsou nastaveny nějaké mantinely jako s Mgr. Fučíkovou. 
V jaké výši si bude účtovat odměnu? 
Bc. Lehká - mantinely jsou stejné jako s Mgr. Fučíkovou, tzn., že žádnou odměnu si účtovat 
nebude. Co se týká zjištění exekutorského úřadu, tak to jsme nijak nekontrolovali. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 20761RMOb1418/58 

Materiál č. 29- Udělení souhlasu se zastavením exekuce 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit se zastavením exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 1391/05 proti 
povinnému Danielu Dvořákovi, bytem Hlavní 24, Vřesina - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2077/RMOb1418/58 

Materiál č. 30 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemních smluv 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2078/RMOb1418/58 

Materiál č. 31 - Záměr pronájmu parkovacího stání v tabletovém parkovišti 
na ul. Plk. Rajmunda Prchaly v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2079/RMObl418/58 

Materiál č. 32 - Záměr pronájmu části prostoru umístěného v bytovém domě 
na Havlíčkově náměstí v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2080/RMObl418/58 
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Materiál č. 33- Žádost o přednostní pronájem bytu na ulici Dělnické v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2081/RMObl418/58 

Materiál č. 34 - Žádost o souhlas s umístěním sídla firmy pro podnikatele 

Ing. Mihálik - může nám vzniknout nějaký problém, jedná se o stavební činnost? 
Bc. Lehká- jedná se o podnikající fyzickou osobu na základě živnostenského oprávnění. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2082/RMObl418/58 

Materiál č. 35- Žádost o společný nájem bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2083/RMObl418/58 

Při předkládání materiálů č. 36 - 40 a materiálu zvláštní povahy č. 4 1  zastoupil předkladatele 
Ing. Gregora, vedoucího odboru školství, prevence kriminality a bezpečnosti, Ing. Holek, 
odbor školství, prevence kriminality a bezpečnosti. 

Materiál č. 36 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkoyých organizacích 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2084/RMObl418/58 

Materiál č. 37 - Předchozí souhlas s přijetím darů příspěvkovou organizací městského 
obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2085/RMObl418/58 

Materiál č. 38 - Ukončení smluv o výpůjčce 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 20861RMObl418/58 
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Materiál č. 39 - Záměr pronájmu prostor v příspěvkoyých organizacích městského 
obvodu Poruba na školní rok 2017/2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2087/RMOb1418/58 

Materiál č. 40 - Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelové neinvestiční dotace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 1 1  Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 20 1 1  Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1  Nehlasoval 
Petr Zábojník ANO 20 1 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2088/RMOb1418/58 

Materiál zvláštní povahy č. 41 - Rekonstrukce elektroinstalace MŠ Větrná 1084, 
Ostrava - Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2089/RMOb1418/58 

Materiál č. 42 - Návrh rozpočtoyých úprav 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení návrh rozpočtových úprav - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2090/RMOb1418/58 

Materiál č. 43 - Závěrečný účet statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba 
za rok 2016 a účetní závěrka statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba 
sestavená k rozvahovému dni 31. 12. 2016 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
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Bere na vědomí a doporučuje souhlasit se Závěrečným účtem statutárního města Ostravy -
městského obvodu Poruba za rok 2016 a účetní závěrkou stat utárního města Ostravy -
městského obvodu Poruba sestavené k rozvahovému dni 3 1 .  12. 2016 - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2091/RMOb1418/58 

Materiál č. 44 - Účetní závěrky příspěvkoyých organizací, zřízených statutárním městem 
Ostrava - městským obvodem Poruba, k rozvahovému dni 31.12.2016 a rozdělení 
yýsledku hospodaření těchto příspěvkoyých organizací za rok 2016 

Usnesení F inančního yýboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje souhlasit s rozdělením výsledku hospodaření příspěvkových 
organizací, zřízených statutárním městem Ostrava - městským obvodem Poruba, k 
rozvahovému dni 3 1. 12.2016 - dle důvodové zprávy. 
Ing. Onderková - podala informace o projednávání materiálu "Účetní závěrky příspěvkových 
organizací, zřízených statutárním městem Ostrava - městským obvodem Poruba, k 
rozvahovému dni 3 1. 12.2016 a rozdělení výsledku hospodaření těchto příspěvkových 
organizací za rok 20 16 " na jednání Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 20921RMOb1418/58 

Materiál č. 45 - Zřízení samostatného odbočovacího pruhu na křižovatce ul. Opavská 
x ul. Martinovská 

Mgr. Bajgarová- jsem toho názoru, že navržené řešení je v rozporu se schválenou koncepci 
rozvoje městského obvodu. Říkali jsme, že cílem je zklidňovat ulici Opavskou. Zároveň by 
docházelo k zásahu do zeleně, do cyklostezky. Myslím si, že je to nekoncepční a navrhuji 
hlasovat o variantě "B" a nedoporučit vytvoření odbočovacího pruhu. 
Ing. Stachura - poměrně často se v tom prostoru doprava se úplně zastaví. Jsem si vědom, že 
to odporuje naší koncepci, že chceme zpomalit ulici Opavskou, domníval jsem se, že až 

v úseku od obchodního centra Albert dál. Myslím si, že když tam odbočovací pruh bude, tak 
by to nevadilo a naopak to pomůže plynulosti dopravy. 
Mgr. Bajgarová - myslím si, že dopravní zácpa tam je maximálně 2 hodiny denně. A vše 
ostatní znamená zrychlení dopravy. Chápu tento pohled, ale z pohledu, že tam jdeme do 
chodníku, ulice už tak je extrémně široká a i celkový náhled města Ostravy, jak jsme se o tom 
bavili v myšlence, je ulici zužovat. Připadá mi paradoxní, že se tváříme, že tady máme nějaké 
dopravní zácpy. Myslím si, že v Ostravě žádné extrémní dopravní zácpy nejsou. Já to podpořit 
nemůžu, je to však otázka názoru. 
Mgr. et Bc. Curylo, DiS - kde by přesně měl být samostatný odbočovací pruh zřízen? 
Směrem od obchodního centra Tesco? 
Ing. Mihálik - ano. 
Mgr. et Bc. Curylo, DiS - odkaz v důvodové zprávě týkající se navržení volné pozice pro 
samostatné odbočení vpravo přidáním samostatné šipky pro odbočení? 
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Ing. Chodura - v rámci rekonstrukce křižovatky ulice Opavská x ulice Martinovská 
společnost Ostravské komunikace, a.s. vybudovalo samostatnou pozici v řadiči navíc, tak že 
v budoucnu se bude moct využít pro samostatné odbočení, nebo i v případě, že tam nebude 
samostatný odbočovací pruh. 
Mgr. et Bc. Curylo, DiS - myslel jsem, že tam už šipka je? 
Ing. Chodura- šipka tam bude během měsíce dubna až května. 
p. Zábojník - myslím si, že by se mělo zvážit, v jakém časovém horizontu se to bude 
realizovat. Protože všichni čekáme na prodlouženou Rudnou, možná se ji  někdy dočkáme. 
Dále se chci zeptat, udělal se nějaký průzkum dopravy, zda opravdu pomůže vybudování 
samostatného odbočovacího pruhu doprava? Domnívám se, že většina aut jezdí v rovném 
směru, a doprava, přes městský obvod Martinov moc aut nejezdí. Chtěl bych nějaká čísla, 
statistiku. 
Ing. Mihálik - motivem je žádost starosty městského obvodu Třebovice, který se obrátil na 
město Ostrava i městský obvod Poruba. Jedná se o jedno ze základních napojení Třebovic. 
Ing. Onderková - já jsem velkým zastáncem vybudování odbočovacího pruhu. Předmětná 
křižovatka je velmi problematická. Samozřejmě situaci by zcela určitě vyřešil severní spoj, 
nicméně ten je v horizontu mnoha let. Myslím si, že do té doby, kdyby tam odbočovací pruh 
byl, tak by to velmi pomohlo vyvedení na 7. a 8. porubský obvod i směrem na Hlučín, 
Děhylov, Plesnou. Nemyslím si, že by se zrychlila doprava na Porubu, spíš by to zajistilo 
plynulost dopravy. 
Ing. Malík - co se týká křižovatky ulice Opavská x ulice Martinovská, tak to není naše 
investiční akce, reagujeme na žádost starosty Třebovic, proto nemáme žádná čísla a nic jsme 
v tom směru nedělali. Nebudeme investovat své peníze na nějaké statistiky, když nejsme 
iniciátorem. V této chvíli si také myslím, že zřízení odbočovacího pruhu dopravu nezrychlí, 
ale zvýší se prostupnost. Je tam nedávno vybudována cyklostezka, nevím jestli z dotace, a 
opakuji, že nejsme ani nebudeme investorem této stavby. Myslím si, že dopravě by to 
pomohlo. 
Ing. Chodura -jedná se o komunikaci ve vlastnictví kraje, tzn. kraj tuto akci buď zařadí nebo 
nezařadí do svých investic. Starosta městského obvodu Třebovice mi sdělil, že mu na správě 
investic bylo přislíbeno, že zařadí tuto stavbu do tzv. "Bílé knihy". Nikdo neví, zda se stavba 
bude realizovat, ale potřebují souhlas městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě B. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta B. 

Hlasování: 4-1-5 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1 
ANO 20 1 1  
ANO 201 1 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Nepřítomen 
Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Zdržel se 
Pro 
Proti 
Zdržel se 
Zdržel se 
Zdržel se 

Mgr. Bajgarová - žádám o úpravu hlasování - hlasovala jsem "pro". 
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Hlasování po úpravě: 5- 1-5 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Zdržel se 
Pro 
Proti 
Zdržel se 
Zdržel se 
Zdržel se 

Ing. Mihálik - varianta "B" nebyla schválena. Navrhuji hlasovat o variantě "A". 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 6-2-3 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
AN020 1 1  
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Proti 
Zdržel se 
Zdržel se 
Zdržel se 
Pro 
Pro 
Proti 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 

Ing. Mihálik - varianta "A" byla schválena. 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 20931RM0bl418/58 

Přínos zvláštní povahy č. 3 - Stavební úpravy MK na ulici Nálepkově v Ostravě - Porubě 
- změna rozsahu předmětu plnění 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2094 IRMOb1418/58 

Přínos č. 4 - Zimní údržba a přečišt'ování komunikací na území SMO-MOb 
Poruba - zrušení zadávacího řízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 

ANO 20 1 1  Pro 
ANO 201 1  Pro 
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doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Pro 
Nehlasoval 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2095/RMOb1418/58 

Materiál č. 46 Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti 
č. 99 D 3114/2016 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s nabytím majetku nepatrné hodnoty ve výši 56,- Kč po zůstaviteli 
XXXXXX XXXXXXXXXX, posledně bytem XXXXXXXX XXXXX, 

:XXXXXXXXXXXXXXXXXX, do vlastnictví SMO-MOb Poruba - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2096/RMOb1418/58 

Materiál č. 47 - Změna organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-1  
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 1 1  Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 20 1 1  Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 1 1  Pro 
Petr Zábojník ANO 20 1 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2097/RMObl418/58 

Materiál č. 48 - Informativní zpráva o bezpečnostní situaci v městském obvodu Poruba 
za rok 2016 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
Hlasování: 1 1-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2098/RMOb1418/58 
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Materiál č. 49 - Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí služeb 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2099/RMOb1418/58 

Přínos č. 5 - Návrh na ocenění strážníků Městské policie Ostrava 

Ing. Mihálik - řediteli Městské policie Ostrava bylo zasláno poděkování. Strážníci budou 
ještě odměněni přímo na úrovni Městské policie Ostrava. Pan ředitel slíbil, že najde způsob 
ocenění. Strážníci budou taktéž přizváni na radnici Úřadu městského obvodu Poruba, kde 
budou odměněni. 
Ing. Mihálík - navrhuji doplnění bodu 1) návrhu usnesení následovně: 

1 )  rozhodla 
o poskytnutí peněžitých darů ve výši 3000,- Kč strážníkům Městské policie Ostrava 
za mimořádný přístup nad rámec běžných povinností dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 201 1 
ANO 20 1 1  
ANO 20 1 1  
ANO 201 1  
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Nehlasoval 
Pro 
Pro 
Pro 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2100/RMOb1418/58 

Přínos č. 6 - Projednání návrhu na změnu a doplnění obecně závazné vyhlášky 
statutárního města Ostravy č. 17/2015, o místním poplatku ze psů 

Ing. Onderková - v důvodové zprávě je uvedeno, že úprava se týká v šíři osvobození od 
poplatku držitelům psů (dále jen poplatku). Ale podle návrhu, které zaslalo statutární město 
Ostrava je navrženo snížení poplatku, tzn., že důchodci platí sníženou sazbu, nikoliv, že jsou 
od poplatku osvobozeni. 
JUDr. Čegan - co se týká návrhu na změnu obecně závazné vyhlášky (dále jen OZV), tak 
článek 8, odstavec 2 odkazuje přímo na článek 7, odstavec 1,  písmene g), h), a to se týká 
přímo osvobození. Když se podíváte na druhou přílohu, tj . dopis z Magistrátu města Ostravy, 
tak zde je přímo uvedeno, že: "Zásadní zrněna se týká rozšíření poskytnutí osvobození od 
placení poplatku držitelům psů, kteří pobírají důchod a tento není jejich jediným příjmem. Já 
to chápu tak že v rámci OZV se řešilo to, že pokud důchodce jako takový má ještě jiný 
příjem, tak neměl tu sníženou sazbu, respektive to osvobození. 
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Mgr. Fiala - podle mě je to tak, že důchodci, jejichž jediným příjmem byl důchod, byli 
osvobozeni a město to chce narovnat, aby byli osvobozeni i ti, kteří mají další příjem. 
Ing. Mihálik - nebudou osvobozeni, ale budou platit sníženou sazbu i tehdy, když jsou 
pobírateli důchodu i ještě dalšího příjmu. 
doc. Ing. Válková, CSc. - ano, s úpravou důvodové zprávy, která bude spočívat v úpravě 
v druhém odstavci a to následovně: . . . . . . . . .  nároků na sníženou sazbu poplatku držitelům psů, 
kteří . . ... . . .. . . . . . . . . . . . . . . .  . 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu druhého odstavce důvodové zprávy dle výše uvedeného 
návrhu. Dále navrhuji úpravu v bodě 1 )  a 2) návrhu usnesení: 

1)  projednala 
upravenou důvodovou zprávu 

2) vyslovuje 
souhlas se změnou a doplněním obecně závazné vyhlášky statutárního města Ostravy 
č .  1 7/2015, o místním poplatku ze psů, a to s podmínkou zapracování jedné připomínky 
viz. upravená důvodová zpráva 

Dle upravené důvodové zprávy a předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1  Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  Pro 
Petr Zábojník ANO 201 1  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2101/RMOb1418/58 

Přínos zvláštní povahy č. 7 - Úprava platu ředitelce Centra sociálních služeb Poruba, 
příspěvkové organizace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2102/RMObl418/58 

Materiál č. 50 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 1 -0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2103/RMObl418/58 

Diskuze/různé: 
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Ing. Mihálik: 
došlo k několika změnám v zákoně o pomoci v hmotné nouzi. Hlavní změna spočívá 
v tom, že bude možnost vyhlášení tzv. lokality se zvýšeným výskytem sociálně
patologických jevů. V této chvíli Magistrát města Ostravy řeší s Ministerstvem práce a 
sociálních věcí, kdo to může určit a jaké jsou parametry pro takovou lokalitu. Konečná 
úprava změn bude představena na sboru starostů, bude ji připravovat Mgr. Mariánek, 
náměstek primátora statutárního města Ostravy. 
informace o postupu v prodeji pozemků v areálu "Nad Porubkou". 

Ing. Malík: 
- obdržel jsem záznam z jednání, které se konalo dne 24.04.20 1 7  v sídle společnosti 

Ředitelství silnic a dálnic ČR (dále jen ŘSD) a kterého jsem se zúčastnil. Obsahem 
jednání bylo řešení návrhu možného propojení vybudované prodloužené Rudné tak, 

abychom odlehčili ulici 1 7. listopadu. To by mělo probíhat tak, že pouze osobní vozidla by 
mohla směrem na Opavu na křižovatce ulice Vřesinská x ulice 17. listopadu odbočit doleva 
směrem na Vřesinu. Dočasný sjezd na již vybudovanou prodlouženou Rudnou. K návrhu 
byla k tomu diskuze, je to citlivé téma, nicméně technicky to možné je. Bylo by to pouze 
ve směru na Opavu a pouze pro osobni vozidla. Problém může vzniknout lidem, co bydlí 
v okolních domcích. Dále vznikne problém, když je otevřeno letní koupaliště a parkuji tam 
všude -nožně auta. I přes tato negativa se donmívám, že by bylo dobré toto zprovoznit. 
Závisí to nejen na městském obvodu Poruba, ale i na kraji, městě a policii, která se jako 
jediná �·Dstavila proti .  Byli jsme požádání ŘSD o stanovisko k uvedené problematice. 
Ing. Mihálik - já jenom upřesním, hovoříme o ulici Vřesinská. Tzn. kolem Bludného 
balvanu, k Sokolovně, za koupalištěm doprava - do Vřesiny nedojedeme. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - proč byla proti dopravní policie? 
Ing. Malík - dopravní policie hlavně viděla problém spojený s provozem letního 
koupaliště. Na jednáni byl také bývalý starosta Vřesiny, který se zúčastnil jednání, jakož 
to pracovník za Obecní úřad Vřesina a ten zmiňoval, že před 5 - 6 léty v předmětné 
lokalitě projíždělo mnoho nákladních automobilů z různých lomů a vozili tam kámen 
atd. Komunikace byla dosti zatížena, přesto to zvládla. Pro srovnání - kolem Globusu 
směrem na Opavu je provoz cca 1 3  000 automobilů/den a doprava tam funguje. Takže 
technicky to možné je. 
p. Zábojník - technicky to určitě lze udělat několika způsoby. Nevím, mám obavu 
z provozu letního koupaliště. Cca před dvěma týdny jsem se bavil s ředitelem Městské 
policie Ostrava o letním koupališti. Je to každoroční problém, pokud vyjde léto, jsou tam 
stovky, tisíce lidí. 
Mgr. Bajgarová - myslím si, že to bude navrhovat dopravní policie, která zná čísla, 
zda je to únosné, jak je to časově, jak je to rychle realizovatelné v kontextu prodloužené 
Rudné, na jak dlouho atd. 
Ing. Malík - je tady spousta neznámých a na to nikdo neumí odpovědět. Realizace 
by byla nejdřív v listopadu, možná až po Novém roce. Čísla ŘSD i krajský úřad znají, 
jezdilo by tam cca 7 000 automobilů/den. Dle vyjádření odborníků toto možné je a 
nezpůsobí to žádný dopravní kolaps. Nicméně na jak dlouho to bude, to nikdo neví. 
doc. Ing. Válková, CSc. - nerozumím obsahu vyjádření ŘSD. Uvádí, že jednou z variant 
byl návrh na odklonění dopravy do obce Vřesiny mimo ulici Vřesinskou. 
Ing. Mihálik - není to na rozhodnutí jednotlivce, proto jsme to chtěli probrat aspoň 
na úrovni Rady městského obvodu Poruba. 
Ing. Ondreková - osobně si myslím, že jelikož nevíme, kdy bude dokončená prodloužená 
Rudná, tak je to určitá alternativa k průjezdu kolem Globusu. Protože okolo Globusu 
se může něco stát, bude tam nějaká nehoda, a v ten okamžik máme problém směrem 
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na Opavu bez alternativy. Kdyby prodloužená Rudná byla dokončena příští rok, tak asi ne, 
ale vzhledem k tomu, že to může být i deset let, tak to jako alternativu, projet i jinudy 
vítám. 
Mgr. Bajgarová - musí se dobudovat propojka mezi ulici a nový nájezdem, a musí se 
udělat projektová dokumentace na propojení komunikací? 
Ing. Malík - je to v rámci objízdné trasy, bude to podléhat zjednodušenému řízení. Projekt 
k tomu musí být. Nyní tam obslužná komunikace je, takže se musí napojit a rozšířit. Není 
to zásadní částka ani to není problém v čase. 
Mgr. Bajgarová - mám takový pocit, že tam není vybudovaný chodník po celé trase 
a v předmětné lokalitě je dosti velký pohyb osob. 
Mgr. Bajgarová - bylo by vhodné zaslat na ŘSD také doporučení, aby tato situace byla 
nějak dořešena. 
Ing. Mihálik - procedurální hlasováni dle návrhu Ing. Malíka o udělení souhlasu 
s možným jednosměrným napojením osobní dopravy směr Opava přes ulici Vřesinská na 
nově vybudovány úsek komunikace I/1 1 prodloužená Rudná. 

Procedurální hlasování: 1 0-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 1 1  
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1  
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  
Petr Zábojník ANO 20 1 1  
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD 
Ing. Dalibor Malík ČSSD 
Ing. Petr Mihálik ČSSD 
Ing. Ivana Onderková ČSSD 
Ing. Petr Stachura ČSSD 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL 

Ing. Malík: 

Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 

- výběrové řízení - veřejné zakázky - stalo se nám v poslední době, že vítězná firma odmítla 
podepsat smlouvu a v druhém případě smlouvu podepsala, ale nechtěla realizovat. Chtěl 
jsem se informovat na fungování "Blacklistu" u veřejných zakázek. Zajímalo by mě, jaké 
sankce můžeme uplatnit, když zhotovitel smlouvu podepsal, jedná se mi nyní o přesadbu 
izolační zeleně, kdy nám zhotovitel do týdne sdělil, že zakázku nebude realizovat. Odbor 
komunálních služeb se již obrátil na právníky. Jelikož toto již řešíme opakovaně, a 
nemůžou to řešit vedoucí, kteří nejsou právníci, žádám, aby to řešili naši právníci. 
Mgr. Bajgarová - myslím si, že se jedná velmi často o zakázky malého rozsahu, které 
nepodléhají zákonu o veřejných zakázkách. Myslím si, že "Blacklist" bude fungovat 
na zakázky, které tam nějakým způsobem spadají. Určitě bychom měli zjistit, jak s tím 
pracovat. Děláme velmi málo velkých zakázek a ty máme dobře ošetřeny. 
Ing. Tlach - dát do smlouvy, že se osloví druhý či třetí uchazeč v pořadí. 
Mgr. Bajgarová - to je tam možno dát, ale zakázky malého rozsahu si tvoří referenti sami 
na jednotlivých odborech a každý model je jiný a někdo to tam dává, někdo ne. Myslím si, 
že to, ale všechno neřeší. 
Ing. Ivana Onderková - navrhuji, aby např. v podmínkách bylo uvedeno, že se nemůže 
přihlásit firma, která např. v posledním roce vyhrála zakázku, kterou následně 
nerealizovala, nebo vyhrála a nepodepsala smlouvu. 
Mgr. Bajgarová - je třeba více pracovat s metodickým pokynem. 
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Ing. Mihálik - do metodického pokynu bychom mohli uvést návrh Ing. Onderkové, že 
se nemůže přihlásit firma, která např. v posledním roce vyhrála zakázku, kterou následně 
nerealizovala, nebo vyhrála a nepodepsala smlouvu. A zároveň to budeme muset uvést 
při vyhlašování veřejné zakázky. 
Mgr. Bajgarová - to by měl být úkol pro právníky. 
Ing. Mihálik - úkol na Mgr. Novotného, tajemníka - zpracovat analýzu a zadat právníkům, 
zda umíme eliminovat firmy v rámci veřejných zakázek, které vyhrály veřejnou zakázku, 
ale odmítli podepsat smlouvu, nebo smlouvu podepsali, ale neplní. 
Mgr. Novotný - v první fázi bych oslovil město, protože tam v tomto směru nějaká 
metodika je a ve spolupráci s paní Piprekovou třeba nadefmovat zadání, což pak bude mít 
dopad na metodický pokyn. To, co se týká "Blacklistu", tak je to novinka, která není 
vyzkoušená a může s ní "válčit" více zadavateJů. 
Ing. Mihálik - na příští schůzi Rady městského obvodu Poruba očekáváme bližší 
informace. 

Mgr. et Bc. Curylo, DiS. :  
jsou nové informace ve věci rekonstrukce DK Poklad? 
Ing. Mihálik - dle informaci, které jsem obdržel od Ing. Rigera, náměstka primátora 
statutárního města Ostravy, mělo proběhnout jednání s dodavatelskou firmou o ukončení 
smluvního vztahu. Nový dodavatel by měl být vybrán do konce roku 2017.  
Mgr. Bajgarová - paní ředitelka mi sdělila, že se bude znovu upravovat projektová 
dokumentace, protože některé věci tam nebyly zohledněny, např. nebylo tam vůbec 
technicky řešeno, že tam má být sál pro zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, 
součástí zakázky nebyl vůbec interiér. Dle informací by úprava projektové dokumentace 
měla trvat měsíc. Po té se bude soutěžit znovu a měly by být nastaveny jiné podmínky. 
obrátili se na mě občané, kteří bydlí na Nábřeží SPB se žádosti, zda by městský obvod 
Poruba nemohl iniciovat žádost asi na společnost Ředitelství silnic a dálnic ČR, a.s., 
ohledně hlučnosti, hlavně ve vyšších patrech, z ulice Rudná. 
Ing. Malík - tento požadavek jsem již obdržel od zastupitele městského obvodu Poruba 
Ing. Holáně ještě s požadavkem ohledně parkování na ulici Hradčanská. Všechny podklady 
již byly předány k projednání kompetentním komisím Rady městského obvodu Poruba, 
následně se bude situace dále řešit. 

58.  schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 1 1 .3 5  hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 20.04. 201 7  

Zapsala: Ing. Pavla Majerová, odbor v1Í.i� 
Příloha zápisu: 
1 .  Usnesení z 58.  schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 

pro členy Rady městského obvodu Poruba). 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poroba 

In� . 
místostarosta městského obvodu Poroba 
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